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Abstract (en)
[origin: WO8604683A1] A method and a device for the determination of clinical parameters in biological liquids by enzyme immunoprocess,
wherein the biological liquid is contacted sequentially with: a) enzyme labelled antibodies or antigens that are absorbed on a solid support in a
reversible manner; b) antibodies, antigens, anti-antibodies or antigen-antibody complexes that are immobilized on a solid support in a quantity
stoichiometrically equivalent to the enzyme-labelled antibodies or antigens; c) one or more chromogen substrates capable of producing evidencing
reaction with the antibody or antigen-conjugated enzymes.

Abstract (fr)
Procédé et dispositif de détermination de paramétres cliniques dans des liquides biologiques par un procédé immunoenzymatique consistant
a mettre séquentiellement en contact des liquides biologiques avec: a) des antigénes ou des anticorps marqués par une enzyme lesquels sont
absorbés sur un support solide de maniére réversible; b) des anticorps, des antigénes, des anti-anticorps ou des complexes antigénes-anticorps qui
sont immobilisés sur un support solide en une quantité stoechiométriquement équivalente aux antigénes ou anticorps marqués par une enzyme; c)
un ou plusieurs substrats chromogéenes capables de produire une réaction évidente avec les enzymes conjuguées aux anticorps ou aux antigénes.
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